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Versjonshistorie
• Man. 31.1.11 – avd. Sørlandet lagt til.

• Tir 8.2.11 – avd. Småland og Ytre Østfold lagt til.

Aalesund
Kontaktperson i 2010, Oddmund Lien
For HR Aalesund, som avdeling, har året 2010 har vært et litt rolig år. Sykdom, dårlig tid eller 
bare en ekstra pust i bakken har vært årsak til det. Noen har vært veldig ivrige, andre ikke. 
Slik vil det nok være innimellom. Avdelingen har eksistert i mange år og enkelte medlemmer 
har gitt mye av sin fritid til HR gjennom flere år og hvilen er velfortjent. En slik situasjon er 
selvfølgelig frustrerende for de som som er gira og ivrige med lopper i blodet. Det har vært en 
utfordring å få organisert klubbkveldene. Kjøring? Eller samling med bønn, kaffe og mat? 
Eneste sikre er at det er tirsdager. Hver eller annenhver. Og annenhver onsdag…. Det ble 
også praktisert en kort periode pga treffene på Kokarsteinen sammen med HOG. Fungerte vel 
greit det J Det som gjør det litt vanskelig er at vi er så få og dermed ”sårbare”. Et klubblokale 
ville kanskje forenklet ting. Vi var jo nære på å få det til i år, men det skjærte seg denne 
gangen også. 
Vi prøvde oss uten avdelingsleder i år. Ingen ville ta på seg vervet, så det ble valgt et styre 
bestående av fem likestilte medlemmer som skulle dele på oppgavene.
Det som vi deltok på dette året: Motorsykkelens dag, Ålesund. Pilegrimstreffet, Kvam. 
Hagerock, Vestnes. Bacalaoparty hos Gange Rolv MC. 
Vi også hatt noen fine klubbkvelder med Guds Ord, samtaler og forbønn. Turene til 
Kokarsteinen var også veldig kjekke!

Oddmund J

Aust-Agder
Avdelingsleder Anna Johansen
Vi har hatt et år preget av uro ,utmeldinger og det har skapt litt laber stemning. Det har gått 
bedre etter hvert. Vi har deltatt på 3 treff med kaffiteltet + Aust-Agder treffet vårt.
De tre treffa er Trollrally i Fyresdal, Tveit Bluesbikers treff på Hamresanden og Norgestreffet 
på Evje.



Vi er pr. 31.12.2010 16 medlemmer på papiret. Det er en trofast gjeng på ca 5 personer som er 
på klubb kveldene. Vi ser frem mot et nytt år og håper på vekst og fremgang.
Ønsker alle guds rikes velsignelse i det nyet året.
Hilsen Avdelingsleder
Anna Johansen

Bergen
Konst. avdelingsleder Arne Bakke
Holy Riders avdeling Bergen opplevde et etterlengtet bønnesvar i  2010.
I lange tider har vi bedt om flere arbeidere da de siste årene har vært preget av et oppmøte 
med to og tre på våre klubbkvelder.
Allerede på det lokale årsmøte talte vi 9 stk rundt bordet, og flere har mer eller mindre hengt 
med i året som har gått. Og enda flere har kommet til. I gjennomsnitt har vi vært 7 stk på 
klubbmøtene.
Vi opplever igjen en positivdriv i gruppen som ønsker å drømme og få til noe større.
Motorsykkelsesongen starter tradisjonelt på festplassen siste helgen i april. Bort i mot alt som 
klarer å krype seg opp på motoriserte tohjulinger stiller. Vi fikk igjen levere ut bikerbibler, 
men merker at markedet etterhvert begynner å bli mettet. Det er kjekt og flere kan vise at den 
er et fast inventar i kjøredressen, eller på sykkelen.
Også i 2010 satset vi på et nært samarbeid med Nordhordlandsavdelingen, og på festplassen 
fikk vi levert mange flyers om deres MC-kafé.
Ut over året har vi som vanlig kjørt innom fisketorget i Bergen, som er et stort samlingsted for 
MC-folk sommerstid. Her minner vi på, og prøver å dra med folk til MC-kaféen i 
Nordhordland på tirsdager.
Men den store oppmøtedagen på torget er torsdager. Derfor har vi lagt klubbkveldene til disse 
dagene. Et raskt formøte med bønn for å legge kvelden i Herrens hender, før vi kjører samlet 
til torget. 
Det er en deilig følelse å komme flere sykler samlet inn på torget og deretter mingle i 
gruppen. En velstelt Buell får ofte opp øynene til de fleste og er en inngangsport for samtale.
I året som har gått har vi også klart å være mer utadrettet. Vi stilte opp på en ungdomsklubb i 
Arna og fikk holde en andakt for dem der. Vi opplevde god kontakt med ungdommen og var 
hjertelig velkommen tilbake.
I tillegg ble vi invitert ut til Sotra i en kristen fellesskapmenighet som hadde blitt minnet på 
Holy Riders. Her fikk vi fortelle om arbeidet, fikk forbønn og en kollekt som skulle gå til vårt 
arbeid.
Det var et meget oppmuntrende besøk hvor vi også fikk profetert over oss. En kvinne så for 
seg at ved hjelp av motorsyklene våre skulle vi jobbe konkret med mennesker og vinne disse.
MC-treff hører med. I år har vi vært på både Hardangertreffet, Osterøytreffet og selvsagt 
Pilegrimstreffet. Sistnevnte var en oppbyggelse for oss ved at nye hangarounds fikk en annen 
innsikt i vårt arbeid. Vi var 7 sykler i fra Bergen. Både turen opp og ned var samlende i tillegg 
til et velgjennomført treff fra arrangørenes side.
Hardanger og Osterøy fikk vi noen gode samtaler. På Hardangertreffet hadde vi med en 
pastor. Og sammen med en fra Holy Riders fikk vi lov å be for noen og de opplevde å bli 
helbredet.



Også denne gangen hadde avdelingen representanter på EMC. Noe av det flotteste var dåp av 
bikere. De ble døpt i et basseng med full påkledning.
I høst hadde vår avdelingsleder John Gunnar behov for litt avlastning. I denne perioden har vi 
hatt et konstituert avdelingsleder Arne Bakke. Det har vært en rolig høst etter sesongen ble 
avsluttet. Vi har brukt den på ytterligere bli kjent innad i klubben og bygge vennskap.

Dalarna
Kontaktperson (snart avdelingsleder) Lasse Larsson
HR Dalarna har för närvarande 8 medlemmar. Under året som gått har vi i haft våra egna 
träffar samt deltagit i en del andra MC-klubbars arrangemang. Vi var med i hd-klubben Yrsels 
vårrun och även i det årliga tjetjrallyt ”Häxrallyt” som arrangeras av MCK Touring i 
Borlänge.
Vi var till BikeShow i Södertälje och även Pilegrimsträffen såklart! 
Under sommaren hade vi två mycket trevliga träffar i klubben. En där vi åkte båt på Runn en 
hel dag och en annan dag grillfest i Avesta.
Network MCK anordnade i juli sin årliga träff BT-träffen utanför Örebro. Dit kommer många 
MC-folk för att delta i MC-utställningen med fina priser.
I juli var vi också med under MC-dagarna på Gränsö tillsammans med HR-Småland. Där blev 
det mycket bra samtal och vi fick be för människor.
Yrsel MC arrangerar under sommaren en MC-träff /fest utanför Falun. Lasse sov över och 
hjälpte till under helgen vilket ledde till att vi i december blev inbjudna på en middag med 
underhållning i deras klubbhus som tack för hjälpen.
Under en MC-fest på hösten ville en tjej att vi skulle be för henne. Hon blev frälst och 
återvände till Gud. Helt underbart! Året avrundades med grötmys med HR-Dalarna och på 
juldagen julfest hos Yrsel MC.
Nu till våren kommer vi äntligen ha vår invigning för HR-Dalarna och bli en fullvärdig 
avdelning. Välkomna till Borlänge första helgen i mars!

Indre Agder
Avdelingsleder Ole Kristian Øydna
Året 2010 har vært noe spesielt for oss i avdeling Indre-Agder. Sesongen starta med 
kafékvelder på onsdager ved klubbhuset. På disse kveldene var det variert oppmøte, men 
trivelig og sosialt. Utover det har vi hatt klubbkvelder i partallsuker. Avdelingen vår har også 
deltatt på ulike ungdomsarrangement, bla i Eiken på konfirmantbesøk i april og 
Ungdomsforeninga på Moisund i august. 
Det ble en vanskelig sesong. I juni døde Signy Uleberg Bøe brått. Ho var ei av ildsjelene vår. 
Savnet og tomrommet er stort for oss alle, særlig for Malene og Øyvind. Signy blei begravet 
den 23. juni. Like etter var det Pilegrimstreffet. Derfor ble det tungt å reise til Kvam i år. Det 
blei ikke så mange frå oss på Pilegrimstreffet denne gangen. Men det var likevel godt å 
oppleve fellesskapet på Kvam. Det har ellers blitt lite deltaking på MC-treff dette året, bortsett 
fra noen som reiste på Aust- Agder treffet.
Mange av oss har opplevd et rikt og godt fellesskap ved flere sammenkomster med andre 
avdelinger: Aust-Agder, Sørlandet, og Lyngdal. Spesielt vil vi nevne ”Rægefesten” som ble 
arrangert av avd. Sørlandet, men ble holdt på Indre Agders klubbhus. Denne kvelden var vi 



cirka 50 personer, samla en høstkveld til både åndelig og sosialt samvær. Rune Enstad var 
med oss denne kvelden med tale og sang.  
Hilser med Rom.14:8. For om vi lever, så lever vi for Herren, og om vi dør, så dør vi for 
Herren. Enten vi da lever eller dør, så hører vi Herren til.
Ole Kristian Øydna

Lyngdal
Avdelingsleder Stig Jerstad
Så var det tid for årsrapport igjen. Når det gjelder medlemsmassen her i avdelingen har det 
ikke skjedd så mye nytt det siste året. Det vil si at vi er 6 medlemmer i år også.

Vi samles hver torsdag kl. 19.30 på klubbhuset vårt på Kvavik industriområde. Her deler vi 
Guds ord, ber sammen og snakker om det som ellers måtte ligge oss på hjertet. Kaffe og 
sosialt samvær blir det også, og litt mekking for de som måtte trenge det. Vi har deltatt på 
enkelte treff og noen MC-fester i løpet av sesongen.

I slutten av november hadde vi grøtfest på ”bomba”, og inviterte som vanlig de lokale 
klubbene og de nærmeste HR-avdelingene. I år hadde vi invitert Svein Hovden, som var med 
og startet avdeling Lyngdal, til å holde andakt for oss. Filip og Stefan deltok også med gitar, 
sang og vitnesbyrd. Vi var ca 45 stk som fikk nyte god grøt og koste oss utover kvelden.

I midten av desember var vi tre stykker som reiste bort til avd. Sørlandet og deltok på deres 
grøtfest, sammen med mange koselige MC-venner.

Vi ser nå fram til en ny sesong på veien for Jesus og håper at vi kan være med å bety en 
forskjell for noen i MC-miljøet denne sommeren.

Et velsignet godt nyttår ønskes alle fra avd. Lyngdal.

Nordhordland
Nora Gjerde
Holy Riders avd. Nordhordland har hatt eit minnerikt år i 2010 og har vore representert på 
mange ulike arrangement som t.d. Weekend i Dyrkolbotn i januar, Vårmønstringen i Bergen i 
april, Hardangertreffet der me hadde kaffetelt i mai, Pilegrimstreffet i juni, Osterøytreffet, der 
me hadde kaffetelt i august. Gjennom heile sommarsesongen har me kjørt MC-kafé, med godt 
besøk, etter Osterøytreffet hadde me heile den avdelingen på besøk 
Me har også besøkt andre lokale MC-klubbar og på vanlige klubbkveldar har me først gått i 
bønn for den lokale klubben før me har reist på besøk. Me har profilert klubben på ulike 
idrettsarrangement, i hallen og på Knarvik-mila.
I april markerte me 15 år jubileum med stor festivitas på klubbhuset, der både gamle og nye 
medlemmer var invitert. Det vart ein minnerik kveld.
I tillegg til dette har det vorte eindel kveldsturar til torget i Bergen der me har delt ut "flyers" 
og ellers vore synleg i miljøet.
Til sist hadde me vår eigen basar i klubbhuset i oktober.



Vanligvis har me lagt opp det meste av det me er med på i lag med avd. Bergen og dette har 
vore givande for begge avdelingane.
Me har fått eigen nettside med lokal info 
Det som har gjort sterkast inntrykk, er det me har opplevd gjennom å arrangere MC-kafé og 
familiemiddagar i vår, sommar og byrjinga av haustsesongen. Mange stikk innom i kaféen og 
me har hatt mange gode samtaler rundt heimelaga vafler og kaffe. Målet vårt har vore "å 
vinne mennesker for Jesus". Her har han svart oss, for det gledelige er at fleire i vårt 
arbeidsområde har tatt i mot Jesus som Herre og Frelser.
Oppsummert kan ein sei at me har mange gode arbeidsvillige medlemmer som brenn for 
mykje! Utfordringa framover vert nok å koordinere arbeidet og bruke kreftene der Herren vil.
For avdeling Nordhordland, Nora Gjerde

Skåne
Avdelingsleder Andreas Rangvén
2010 har varit ett år som gått alldeles för fort, känns inte som det var längesedan man satt och 
skrev detta förra gången. 
För första gången var HR:s årsmöte i Sverige. Det var roligt att se att så många ville komma. 
Tacksamma för alla som ställde upp. Vi ser fram emot fler årsmöten i Sverige 
Under året så har vi försökt att träffas en gång i månaden på olika ställen i Skåne. Dessutom 
har vi varit på olika träffar såsom, Sweden Rock festival, Church on Wheels träffen, Mc-
dagarna i Västervik etc.
Höjdpunkten var i september då vi var med på Glädjefesten. En fest för barn med cancer och 
deras anhöriga. Detta skulle bli den sista festen med ca 600st gäster från Sverige, Danmark, 
Litauen och Polen. Där var Polisen och Försvaret med helikoptrar , brandkår, kändisar, 
fotbollslag, rallyklubb för att underhålla barnen och familjerna.  Vi och några från Con Dios i 
småland var med för att ge barnen en tur på MC. Det var mycket uppskattat både av barnen 
och deras föräldrar 
Sista träffen 2010 blev en julfest hos ConDios, en kanonkväll med julgris, gröt och härlig 
gemenskap.
Vi ser med spänning fram emot 2011 års säsong och vad Gud har planerat för oss 
Vi syns i Stavanger
God Bless /Andreas HR Skåne

Småland
Avdelingsleder Göran Linder
Året som gått vill jag sammanfatta som ett mycket lärorikt år. Mycket har hänt som har ändrat 
vårt sätt att tänka. Året har varit ganska turbulent i avdelningen med bland annat två 
medlemmar som beslutade sig för att lämna Holy Riders men som efter många och långa 
samtal nu har kommit tillbaka och är lika glada och entusiastiska som vanligt. Mycket av det 
goda resultatet som kommit ut av detta, vill jag tacka enskilda medlemmar för som fanns 
tillgängliga för uppmuntran och förbön. Utan allas goda medverkan hade alltsammans kunnat 
sluta på ett helt annorlunda sätt. Vi i ledningen har också lärt oss att ha mindre tunnelseende 
och att man inte kan vara nog tydlig i de signaler och budskap som man sänder ut.



Året började ju med en ”historisk” händelse när Holy Riders MC för första gången höll sitt 
årsmöte i Sverige och då närmare bestämt i Hörby, Skåne. Det kändes stort att få vara med 
om.
Vi har tagit lärdom av centralstyrelsens uppmaningar och har under hela året (utom under 
själva mcsäsongen) haft avdelningssamlingar varannan vecka med bön, fika, samtal och 
information. Vi har lärt känna varandra mycket bättre på detta sätt. Det har varit mycket 
nyttigt I mitten av april hade vi avdelningens eget årsmöte hemma hos en medlem och hans 
fru. Det var, som vanligt, mycket trevligt och inga sensationella saker hände när det gäller 
avdelningen. Undertecknad står kvar som avdelningsledare och styrelsen utökades med en 
person till totalt 5 stycken. Styrelsearbetet har fungerat bra under året.
I maj hjälpte vi några församlingsungdomar att grilla med mera under en inbjudningskväll 
som de arrangerade.
Vi har under året tackat ja till några inbjudningar då vi fått komma till olika församlingar och 
presentera oss och vårt arbete ute i mc-världen. Vi har fått många nyfikna frågor och 
förhoppningsvis en del förebedjare bland dem vi träffat. Några av oss deltog i den stora sk. 
”Jesusmanifestationen” i Stockholm i slutet på maj. Det är ett stort arrangemang, där bland 
annat kristet mc-folk spelar en viktig roll genom mc-kortege genom stan och att vara där och 
visa på en annorlunda livsstil.
Veckan därpå var stora delar av avdelningen ute på en lägergård och hade en heldag 
tillsammans med de sk. ”Tjernobylbarnen”. Bland annat fick barn (och ledare) åka 
motorcykel. Vi fick god mat och bjöds på underhållning och mycket frågor från barnen. Vi 
gjorde detta på inbjudan, tillsammans med den kristna mc-klubben Con Dios. I början av juni 
var det ”High Chaparall träffen” men av olika skäl kunde vi inte delta så aktivt där denna 
gång. Vi var några stycken som gjorde ett besök över dagen och där känner vi nog att vi 
kunde göra mera framöver.
Under midsommarhelgen var det ju dags för Pilgrimsträffen med god uppslutning från 
avdelningen. Veckan därpå kunde vi också vara med på den kristna mc-träffen ”Bjärka Säby” 
som inte krockade med något annat denna gång. Denna träff arrangeras ju numera av Church 
on Wheels. Perfekt för nytillkomna kristna mc-åkare som vill ha kontakter och behöver 
uppmuntran. I slutet av juli vad det dags för MC-Dagarna på Gränsö där vi, som vanligt var 
väl representerade. Ett plus i kanten blev det när vi gratis fick ställa upp en liten monter inne 
på mässområdet där vi samtalade med folk och delade ut bikerbiblar. Hur detta gick till vet 
bara Herren men bra blev det :-)
En vecka senare, i början av augusti hade vi ett ”MC-Café” på gården till ”min” församling i 
Sävsjö. Ungdomarna hjälpte oss med grillning och servering och ett liveband spelade. Kvällen 
var ganska välbesökt men allt kan naturligtvis bli bättre. Kul var dock att vi alla fick mera tid 
att prata med olika mc-folk som kom dit.
En personlig reflektion: Det som varit höjdpunkterna för mig under året är att vi nu, på riktigt, 
har börjat få kontakter i den icke kristna bikervärlden. Vi har blivit inbjudna till fester och sk. 
”barhäng” av klubbar som normalt inte släpper in någon som inte är med i den sk. ”Sverige-
modellen”. Detta har i sin tur gett fler kontakter och ledde fram till årets höjdpunkt för mig, 
ett mc-bröllop. Vi blev kontaktade av en tjej i en icke kristen mc-klubb som undrade om vi 
kunde ordna en ”präst” som kunde viga henne och hennes kille mitt under en planerad mc-
fest. Febril verksamhet följde och vi lyckades med detta under stort hemlighetsmakeri. Bengt-
Ivar ”Skägget” i Con Dios, ställde upp mer än gärna och så blev det. Mitt i festen började 
hårdrocksbandet spela Mendelssons bröllopsmarsch på sina distade elgitarrer och sedan följde 
vigsel och vigseltal som verkligen inte var ”anpassat” för icke troende. Det blev tyst och 
andäktigt i lokalen när man väl förstod vad som pågick framme på scenen. Allt detta 



utspelade sig under samma helg som Rune och Sigrun var här på besök. De var båda med på 
festen och bröllopet. Mycket lyckat!
I September var jag nere i Skåne deltog i den sk. ”Glädjefesten” för cancersjuka barn. 
Omkring 600 personer var där och det är alltid lika gripande att se alla dessa sjuka barn som 
får en hel dag av bara fest och underhållning.
Som en sammanfattning av året kan man säga att det varit ett år av lärdom och ganska 
spännande just med ingången hos icke kristna klubbar. En medlem har valt att dra sig tillbaka 
lite grand, rent formellt, men hon kommer att vara med lika mycket nu som tidigare men utan 
väst. Vi är nu 13 medlemmar i avdelningen varav de flesta har fullt ryggmärke. En blir snart 
prospect och några intresserade finns nära oss.
/Göran
Holy Riders MC
avdelning Småland

Sydvest
Skrivarkarl Kjetil Fuhr
I 2010 har følgende personer utgjort styret i HR avd. Sydvest:
Leder: Magnus Jansen Bru
Nestleder: Svein Birkeland
Økonomiansvarlig: Oddmund Solheim
Sekretær: Kjetil Fuhr
Styremedlem: Stein Arild Øye
Varamann: Ron Einar Tonstad
Foruten styret har følgende personer utført følgende verv/funksjoner:
Solveig Horve Bergsholm har vært regnskapsfører
Kåre Skartland har vært revisor
Magnus Skartveit og Frank Bjørkhaug har utgjort valgkomiteen vår,  
Sigbjørn Harbo er ansvarlig for driften av klubbens kiosk.
Ruth og Magnus Skartveit er kaffiteltansvarlige,
Knut Erik Hollund har ansvaret for nettsida
Styret har hatt i alt 9 styremøter siden sist årsmøte.
Aktiviteter som har vært utført i 2010:

• Årsmøte i januar
• Weekend til Lunden i Sokndal på våren, meget stor deltakelse og gjester fra flere 

andre avdelinger samt Salvation Riders gjorde helgen til en minnerik opplevelse. 
President Rune Enstad var taler, og ca 90 personer, i fra de riktig, riktig små til de helt 
store koste seg stort.

• Vårsleppet 1 Mai, her deltok klubben både med dirigering og deltakelse i selve rittet, 
med påfølgende sosial sammenkomst på klubbhuset om kvelden.

• Vi har hatt kaffetelt både på Sagatreffet og Fulltreffet, begge steder med svært godt 
besøk i teltet, mange gode samtaler og gode stunder. På Fulltreffet fikk noen av 
klubbens damer lov til å sette rammen rundt et ekte MC-bryllup, og dette ble en 
berikelse både for treffet i sin helhet og for brudeparet fra Sandnes MC i særdeleshet. 
Utrolig flott innsats av våre jenter! På begge treffene har vi vært så heldig å få god 
hjelp av medlemmer fra andre avdelinger i HR, det synes vi er utrolig kjekt!



• Klubben var representert med svært mange på årets Pilegrimstreff hvor vårt medlem 
Vegard Undal fikk tildelt sitt ryggmerke. Vi har også vært godt representert både på 
EMC i England, samt Aust Agder treffet og årets Norgestreff.

• Høstens møtehelg ble en suksess, fullt hus hele helgen og kr. 20 000,- innsamlet til 
BikerBibelen. Stor takk til Randi og Frank som står ansvarlig for denne helgen.

• Dugnadsinnsatsen har vært stor i år, huset har fått ny veg ut mot veien, vi har fått rettet 
opp mange mindre feil og mangler, og vi har fått på plass et flott lysskilt som tydelig 
viser hvem huset tilhører. Også det tekniske utstyret har fått en standardheving, og vi 
opplever at huset vårt blir bare bedre og bedre!

• Grøtfesten i desember ble nok en suksess med fullt hus. 6 nye medlemmer fikk tildelt 
sitt ryggmerke på festen, en solid tilvekst til klubbens arbeid.

• Nyttårsfest. For første gang ble det arrangert nyttårsfest på klubbhuset, mer enn 30 
personer deltok så dette er nok en aktivitet som er kommet for å bli!

• MC-kafé. Gjennom hele året har det vært stor aktivitet hver torsdag på huset, i 
perioden April til November så arrangeres det MC-kafé, og resten av året er det 
medlemskvelder med stort besøk av gode venner. I 2010 har vi opplevd å få et enormt 
løft i vårt arbeid, vi har en flott gjeng som kommer til oss omtrent hver enda 
klubbkveld, året i gjennom, og vi ser at Herren er med oss i det arbeidet vi utfører. 1 
person er blitt bedt til frelse på huset denne sesongen, og vi har fått inn masse nye 
medlemmer i alle aldre som ønsker å være et vitne for Herren og en del av vårt 
fellesskap. Ekstra gledelig er det å se at i øker medlemsmassen i den sørlige delen av 
fylket vårt, dette har vært et bønneemne i lange tider, og vi erfarer nå at Herren hører 
våre bønner. Klubben preges av stor aktivitet, stor optimisme innfor framtiden, masse 
glede, masse flotte medlemmer og venner, en svært dyktig leder, og masse nåde fra 
Herren, han er med oss hele veien. 

Klubben har en stor medlemsmasse, ved utgangen av året talte vi totalt 40 medlemmer samt 
støttemedlemmer. Medlemsmassen spenner i fra om lag 18 år og opp til om lag 60, slik at 
spennvidden er stor. Flere av klubbens medlemmer er inne i en fase av livet hvor familie og 
barn tar mye tid, men like fullt så greier de å bidra på en beundringsverdig måte, arbeidet 
ellers besørges av de som er kommet dit i livet at de er ferdig med barnepass, og har mer tid 
til andre aktiviteter, og dette kommer klubben til gode. Vi er en flott gjeng som trives veldig 
godt i lag, vi opplever virkelig at vi er velsignet!
Holy Riders Sydvest ser med glede og forventning året 2011 i møte!
Kjetil Fuhr
Skrivarkarl

Sørlandet
Avdelingsleder Alfred Skaiå
Vi er privilegert i avd. Sørlandet som har å gjøre med en så fantastisk gjeng. Styrken i 
avdelingen er først og fremst fellesskapet vi har sammen på klubbsamlingene og ellers når vi 
møtes. Vi har vært mellom 15-27 til stede på hver klubbsamling gjennom hele året. Da setter 
vi Jesus i sentrum og det aller meste handler om Ham og hva Han har gjort og gjør i våre liv i 
hverdagen der vi er. Vi er et mangfold av forskjellige mennesker i alder, bakgrunn, 
livssituasjon og menighetstilhørighet – en herlig blanding. Vi har vært i aksjon i alle årets tolv 
måneder og det er enkelte ting vi har vært med på som vi håper vil være til inspirasjon for 
andre. 



Å reise på HR MC sitt årsmøte er viktig og inspirerende. I Sverige mottok to fra vår avdeling 
ryggmerket. I påsken var det tre familier fra avdelingen som reiste til Sør-Afrika og deltok på 
CMA sitt 30-årsjubileum. Fantastisk! Mange var også med på en uforglemmelig weekend tur 
med avd. Sydvest. I april ble det fra oss tatt initiativ til en samling for motorsyklister og 
interesserte. Vi gikk sammen med lokale kristne MC-klubber og inviterte alle MC-folk til 
fellestur og samvær i en stor lokalmenighet. I juni arrangerte vi for tredje år på rad Pizzakveld 
i Søgne. Gratis pizza for alle motorsyklister. Vi fikk dele Guds ord og mange pizzaer. Denne 
tirsdagskvelden var det 180 mennesker til stede og utenfor stod det parkert 110 motorsykler. 
Denne kvelden inviterte vi også våre MC-venner til Aust-Agdertreffet i august. Det var sterkt 
å se dem komme med sine familier eller alene, og høre dem uttrykke takknemlighet for at vi 
er med på å gjøre dette mulig. Det var over 200 treffdeltakere med smått og stort. På 
Pilegrimstreffet på Kvam fikk vi enda en ny ryggmerkebærer. Ellers har vi deltatt på 
avdelingsledermøter og vært sammen med andre lokale avdelinger i HR, blant annet på 
rekefesten hos Indre Agder der vi var fire avdelinger representert. Gjennom året har vi hatt 
fokus på å møte lokale MC-folk også gjennom turer og tilstelninger. Vi har også hatt fokus på 
dette med menighetsbesøk og opplever menighetene som ressurser i vår tjeneste på veien for 
Jesus. Noen av avdelingens medlemmer er med i bønneringen – dette er en styrke for 
Sørlandsavdelingen.
Etter et begivenhetsrikt år, går vi styrket videre i 2011!
På veien for Jesus!
Alfred Skaiå
Avdelingsleder HR MC Sørlandet

Vestfold
Sekretær Rune Enstad / avdelingsleder Signe Wolden

Holy Riders 
Vestfold består av 
en aktiv og trofast 
medlemsmasse på 
13 medlemmer. 
Alle er aktive og 
representert på de 
fleste klubb-
samlingene. Vi 
samles på vårt 
leide klubb-lokale, 
Betel Feen, Stokke 
hver mandag kl. 
19.00. Både denne 
vinteren og den 
forrige har en del 
av 
klubbsamlingene 

vært i hjemmene på grunn av relativt mange kuldegrader ute, og ikke så langt unna 
kuldegrader inne også.
Vi startet sesongen med frisk satsing på stand på MC-messe i Porsgrunn, et på alle måter 
vellykket arrangement, der vi fikk en veldig sentral plassering og vi hadde mange besøkende 
innom. Vi hadde også en stand på åpen dag på Spinning Wheel i Tønsberg. Her var enkelte i 



tvil om vår rolle, som besøkende HR eller en del av staben på S. Wheel i og med at vi hadde 
ansvaret for kaffe og vaffelservering. En rolleblanding som vi kanskje skal tenke bedre 
gjennom en annen gang.
Vi forsøker å få til en avdelingstur hver vår, og denne gangen gikk turen på vakre 
sørlandskystveien til Grimstad, med retur på indre veier i Telemark. En på alle måter 
vellykket tur, både det sosiale, kjøremessige og ikke minst; været!
På Street Legal i Fredrikstad var de fleste av oss til stede og ekstra trivelig var det at 2. 
premien ble halt i land av Daniel, ekte vestfolding og god venn av avdelingen. Norgestreffet 
ble for oss og alle andre en bløt, vindfull og noe kjølig opplevelse, men noen av besøkene i 
kaffeteltet veide godt opp.
Et av høydepunktene var å få stille med kaffetelt på Larvikstreffet. Vi stilte gladelig opp da 
Crossmembers spurte om hjelp til å stille kaffetelt. Vi fikk god hjelp av Ytre Østfold, og 
kjente gleden og takknemlighet over å få være tilstede med kaffetelt på et av Vestfolds største 
treff.
Dette året valgte vi å ikke arrangere Bedehusrally, men prioriterte istedet å stille med stand på 
Stokkedagene. Vi fikk en godt synlig og sentral plassering, men jamt regnvær hindret de store 
besøkstallene. En regnvåt kjølig dag til tross ble enigheten at dette er vi gjerne med på neste 
år også.
Pilegrimstreffet blir vel behørig referert andre steder, men her er også avd Vestfold særdeles 
vel tilstede med Signe som treffsjef og mange ildsjeler fra avdelingen som gjør en fantastisk 
jobb. (Vi er heldigvis ikke de eneste…)
Gjennom sesongen har vi også kjørt noen turer på klubbkveldene. Noen i avdelingen har ofte 
vært tilstede på Vindfjelltun, et ukentlig samlingspunkt for MC-folk fra Vestfold og 
Telemark. Vi har deltatt på noen treff, avdelingsledermøter og enda en liten miniavdelingstur 
til Rollag og Olavs 60-årsdag på høsten.
Hver høst er det et stort ungdomsarrangement i Tønsberg, ”Get Focused” som samler mellom 
1500 og 2000 ungdommer. Vi fikk som en av få organisasjoner vært til stede med stand fra 
HR. Det var også en god opplevelse av å være veldig til stede der det er mulige unge MC-
rekrutter med en mulig framtid i HR.
Holy Riders Vestfold er en stabil gjeng med voksne mennesker, godt åndelig og sosialt 
fellesskap. Vi ønsker å være fleksible og lyttende til hva som er Guds vilje med avdelingen 
framover og innser at vi har utviklingspotensiale når det gjelder både aktiviteter og lokaliteter.
For Holy Riders Vestfold
Rune Enstad
Sekreter

West
Sekretær Reidulf Steinnes
Holy Riders West er en positiv og flott avdeling. En godt sammensveiset gjeng. Vi fikk tre 
nye ryggmerkebærer i 2010. Ryggmerket ble tildelt til Jarle Thomsen, på årsmøtet i Sverige 
og til Mona og Stig Bjarte Vedøy på Pilegrimstreffet Gratulerer!
Styret har i år bestått av:

John Einar Johnsen -formann
Gudbjørn Weyer -Nestleder/Sekretær frem til 01.07.2010
Reidulf Steinnes -Nestleder/Sekretær fom 01.07.2010



Anja Helen Johnsen -Kasserer
Kirsten Marie Johnsen-Styremedlem
Jarle Thomsen -Styremedlem
Lars Egeland -Styremedlem

Styremøter:
21.01 Årsmøte
1.7 Styremøte
30.9 Styremøte
25.11 Styremøte

På medlemsmøte 05.11.2009 ble det vedtatt at HRW vil leie klubblokale i Åkrakrossen 
sammen med Karsten Vedøy og stiftelsen ”Ild til Liv” som skal drive kafé i kristen regi. På 
vårt årlig Julebord 2009 ble representanter fra Blåkors invitert og overrakt en gave som takk 
for oss.
29.januar hadde vi innvielsesfest i de nye lokalene. Dette var en veldig trivelig fest med gode 
ønsker og nytt pågangsmot for å drive klubben mot nye høyder. 
De nye lokalene er blitt behørig profilert med HRW logo over inngangspartiet. Stig Bjarte 
Vedøy har laget skiltet som vi er veldig stolt av og som virkelig profilerer klubben.
Også innvendig er klubblokalene dekorert med HR logoer og annen relevant dekorasjon.
Presidenten og representanter fra HR Sydvest har også vert å besøkt oss i våre nye lokaler, 
noe vi satte stor pris på.
Vi ble også profilert i Karmøybladet samt et intervju på Radio 102
Vi har hatt klubbkvelder hver torsdag på våre nye lokaler i Åkrakrossen med åndelige gode 
kvelder og hvor Jarle fortsatt disker opp med verdens beste vafler. 
Det har også gått med noen liter kaffe samt en og annen sjokolade og colaboks for de som er i 
stemning til det.
Styret har ila 2010 utarbeidet forslag til egne statutter for avdelingen. Styret har gått inn for et 
forslag som legges frem for årsmøtet 27.01.2011
Flere i avdelingen har deltatt på forskjellige arrangementer både lokalt og sentralt.
Aktivitetskalender:

21.januar Årsmøte i HRW
29.Jan Innvielse av klubblokaler
30.Jan Besøk/Innslag ungdomsmøte i Skudehallen
12-14 Feb Årsmøte HR Sverige
04.Mars Ekstraordinær generalforsamling kl.  20:30
20. Mars Stand på Prisfestdager AMFI senteret Åkrehamn
16-18 April Weekend på Lunden med HR Sydvest
29. April MC-gudstjenesten i Aksdal Kirke
01.Mai Vårmønstring
01.Mai Vakt –årsfest Viking MC – Avlyst
08.Mai Stand på glade mai dager, Åkra Kirke
12. Mai Besøk/Innslag på Royal Rangers Betania Kopervik
18-20 Juni Norgestreffet Fredrikstad
24-27 Juni Pilegrimstreffet
13-15 Aug Aust-Agdertreffet
20-22 Aug Fulltreffet



08-10 Okt Avdelingsledermøte, oljeberget Oslo
02. Des Julebord HRW

Vi var også i 2010 invitert til å være vakter på Årsfesten til Viking MC. Dette synes vi er så 
viktig at vi igjen takket ja til forespørselen. Her treffer vi MC-folk i alle kategorier og vi har 
fått mange nye MC-venner ved å være positive til denne virksomheten. Dette året ble 
imidlertid festen avlyst grunnet det mye omtalte vestforbudet som blir håndhevet i 
Haugesund.
Representanter fra Viking MC, har imidlertid gjentatte ganger besøkt oss i våre lokaler, noe 
som vitner om gjensidig respekt og vennskap.
1. Mai er også en viktig dag for oss motorsyklister. Da stilte vi sterkt opp i Valevåg for å 
kjøre i samlet tropp sammen med veldig mange andre motorsyklister fra hele distriktet til 
Skudeneshavn. Etterpå stanset vi på Veaveien før vi dro hjem.
I Pinsehelgen stod Norgestreffet i Fredrikstad for tur. Holy Riders hadde kaffetelt på treffet. 
Her var det mange gode samtaler både sent og tidlig. Mange Biker Bibler fikk nye eiere.
Siste helgen i Juni er det godt å komme sammen på Pilegrimstreffet. Mange fra vår avdeling 
tok turen opp. Det er alltid godt å treffe de andre i Holy Riders, både kjente og å få nye 
betjentskaper.
Vi har også hatt flere arrangementer lokalt. 
Stand på AMFI Senteret under ”Prisfest dager” i mars. Her fikk vi ta syklene inn i lokalet 
samt at vi fikk sette opp en flott stand hvor vi kom i drøs med mange folk og hvor vi fikk dele 
ut en del BikerBibler.
Under ”glade mai dager” hadde vi en stand og utstilling ved Åkra Kirke. Her fikk vi også 
treffe mye folk. Vi fikk også dele ut noen BikerBibler her.
Besøk/Innslag på Royal Rangers Betania Kopervik. Vi fikk her fortelle om Holy Riders sin 
virksomhet.
I oktober var vi representert på avdelingsledermøtene i Oljeberget, avdeling Oslo sitt 
klubblokale. Det er alltid godt å treffe de andre vennene fra de ulike avdelingene til sosialt og 
åndelig fellesskap. Det er både oppbyggende og trosstyrkende for veien videre. Dette er å 
anbefale for alle som har anledning å reise.
Årets julebord ble arrangert av Bjørg og Arvid. Bjørg og Arvid har nylig flyttet inn i sitt nye 
hus på Åkra og ønsket å invitere HR til Julebord. Ribbe og pinnekjøtt ble bestilt inn av 
klubben, og julebordet var en veldig fin opplevelse i de flotteste julebords lokaler vi har hatt 
så langt! Takk for gjestfriheten.
Det ble ikke noe av den tradisjonelle kjøreturen til Haugesund 2. juledag. Heller ikke dette 
året hadde den globale oppvarmingen slått til med den følge at 40 cm snø og glatte veier 
forhindret turen.
Klubben har ila året hatt noen vanskelige saker med enkeltpersoner som ikke har kunnet 
forholde seg til Klubbens regler. Klubben har pga dette også fått noe negativ omtale, noe som 
har blitt håndtert underveis. Vi håper dette nå er lagt bak oss og at vi som klubb har lært noe 
av hendelsene.
2 nye medlemmer er kommet til i 2010. 3 har meldt seg ut av klubben.
Ting rører seg i klubben og vi ser med spenning fremover hva Gud ønsker vi skal gjøre og 
hvor veien går videre.



Vedavågen 06.01.2011
Reidulf Steinnes
Nestleder/sekretær

Ytre Østfold
Sekretær Sigrun Å. Bislingen
Igjen er det tid for å oppsummere et år som har gått over i historien, og gå med fornyet mot 
videre inn i framtidens muligheter og utfordringer. 
Som tidligere, startet vi også dette året de tradisjonelle samlingene våre hver tirsdagskveld, 
med en familiesamling på ettermiddagen hver første tirsdag i måneden. Avdelingens årsmøte 
gikk av stabelen 26.januar 2010. 
29.januar deltok en god gjeng av oss på ”Planke-fest” hos Basic mc. (fest for klubbene som 
arrangerte Planke-mc i Fredrikstad.)
Sju ivrige sjeler bestemte seg for å kjøre til Primustreffet på Bjoneroa 26.-28. februar, og dro 
ut med friskt mot på sine motorsykler i et dårlig vær og føreforhold, med påfølgende 
utforkjøring m.m. Bjoneroa ble det ikke, men allikevel en morsom weekend hos en hyggelig 
bonde for noen av gjengen. 
20. mars var Vidar på avdelingsledermøte i Oslo
8. mai arrangerte vi (kanskje for siste gang) Fredrikstads flotte vårtegn; Planke-mc med stand 
og dynobenk i byen, og Street Legal på Øra.
19. mai besøkte vi ungdomsklubben Con Dios.
21.-23. mai var Knut på Ullerøy-treffet i Skjeberg?
28.-30. mai var Arild, Kjell, Carl-Erik, Knut, Benedicte, Morten, Vidar på Larvikstreffet.
4.-6. juni var Morten med på guttetur til Seljord.
17.-20. juni hadde vi kaffetelt og dynobenk på Norgestreffet hos Fredrikstad mcc.
På Pilegrimstreffet i Kvam 24.-27. juni i år, var det to fra vår avdeling som mottok 
ryggmerke: Knut og Carl-Erik. Solveig og Espen hadde opplegget for barnesamlingene for de 
minste.
22. juli – 8. august dro Carl-Erik og Carl-Jørgen m/koner + en del venner av klubben på 
amerika-tur og kjørte Route 66 med Harleyer i reiseselskap med Terje Bergum, som var på 
klubbmøte hos oss og informerte om denne turen høsten for to år siden.
Juli, august og september brukte vi klubbsamlingene til å pusse opp klubblokalet vårt. Både 
tak og vegger ble malt, alle var flinke til å stå på, til og med Einar, som nylig flyttet hit til 
Østfold, startet tilværelsen her med disse dugnadene, og resultatet er et lyst og godt rom å 
samles i!
Lørdagene 11. og 18. september var også de fleste av oss på dugnadsdager på hyttetomta til 
Egil Svartdal , og ryddet vekk alt buskas der. Takker alle for god dugnadsvilje og bra jobbing 
i år!
25. september var noen fra oss på ”Kick-off” i Saltnes.
26. september feiret vi avdelingens 20års-jubileum i vårt akkurat ferdig nyoppussede 
klubblokale!
9. oktober var Einar på avdelingsledermøte i Oslo.



6. desember spiste vi julegrøt hos Holy Riders Oslo.
14. desember var det juleverksted hos Arild med familie i Engelsviken.
Antall medlemmer i avdelinga har økt fra 20 til 24 dette året.
For Holy Riders Ytre Østfold v/sekretær
Sigrun Å. Bislingen


